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Hei. 
Vegstandarden på Rossnesvegen er i ferd med å verte eit problem for alle vegfarande. 
Smal veg, dårleg vegdekke og forbud mot å trafikere vegen med vogntog gjer det vanskeleg både for 
næringsdrivande og andre. 
 
Risnes Krins Grunneigarlag har hatt spørsmålet oppe på sitt årsmøte torsdag 14.mars 2019 og 
årsmøtet har gjeve uttale i saka, sjå vedlegg. 
Vi ber om at uttalen vert oversendt politikarane og oppmodar alle til å bidra til at vegen vert 
prioritert. 
 
Med venleg helsing 
Risnes Krins Grunneigarlag 
 
Audun Sylta 
leiar 
 


